
 

Després de debatre sobre els aspectes que caldria millorar de les festes 
de Nadal i Reis a Granollers i que heu aportat tots els nens i nenes a 
través de les escoles, el Consell dels Infants ha prioritzat la proposta de 
fer “UN ARBRE GEGANT DE DESITJOS A LA PORXADA”. 

Per poder fer-li una proposta a l’alcalde necessitem concretar els detalls. 
Per això necessitem que doneu resposta a les següents preguntes: 

 
Perquè és important que hi hagi un arbre de desitjo s a la Porxada per Nadal? 
Que aportarà pels nens i nenes de Granollers? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Qui ha de fer aquest arbre de desitjos? Com podeu p articipar els nens i nenes 
fent l’arbre dels desitjos? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Com ha de ser aquest arbre de desitjos? Material, c olor, mida, lloc, període... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


